
Skolebestyrelsesmøde 5
Tirsdag den 17. januar kl 17.00 – 20.00 i Pusterummet på Langsøskolen.

Mødeleder: John

Deltagere:

Afbud: AA

Kommende mødedatoer:

Mandag den 20. februar - sammen med Voel og Resenbro

Onsdag den 29. marts - flyttet siden sidst

Onsdag den 10. maj

Tirsdag den 6. juni

Referat

1) Nyt fra Rettighedsråd og Elevrådet v. Tilde og Hussin
17.00 - 17.10

- Tilbagemelding på drøftelse om kostpolitik og eventuelt andre temaer

Referat:

Der skal afholdes elevrådsmøde snarest. Keld rykker de ansvarlige.

Punkter: Kostpolitik. Samarbejde med Voel og Resenbro.

2) Forberedelse til fælles bestyrelsesmøde i februar med Voel og
resenbro

17.10 - 17.30

- Vi har fælles bestyrelsesmøde og skal hver især komme med inputs til, hvad der
er relevant at drøfte i fællesskab.

Referat:

Status på samarbejdsaftale.
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Skal vi eksperimentere med at dele funktioner. AKT, læsevejleder, sekretær, faglærer?
Fælles møder for udvalgte?

Hvordan kan det komme i gang?

3) Økonomi

17.30 - 17.55

Orientering om budget for 2023 og status på regnskab 2022

- Overordnet budget

- Bærerbudget

- Umiddelbare inputs til prioriteringer

Efterfølgende mødes budgetudvalg for drøftelse og grundigere forberedelse til arbejdet
med økonomiprioriteringer.

Referat:

Der er ikke kommet økonomiudmeldinger. Så derfor vender vi tilbage, når konkrete tal
foreligger. Vi forventer nogenlunde status quo.

Overvejelser til prioriteringer i budget - i overskrifter

Køkken.

Legeplads.

Bemanding i pauser og prioritering mellem undervisning og pauser.

Drøftelse om generelle prioriteringer og om der er risiko for indkøbsstop
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4) Sammenhængende plan for branding
17.55 - 18.10

Bestyrelsen har tidligere drøftet en sammenhængende plan for hvordan skolen
profileres ig - særligt for 0. og 7. klasse, men også i det hele taget.
Der har været indkøbsstop, og derfor ingen nye tiltag. Nu er vi klar igen.
mail med konkret tilbud fra firma, der har hjulpet Aarhus-skoler udsendes inden mødet.

Bestyrelsen leverer inputs til videre plan.

Referat:

Drøftelse om tilbuddet.
Det er svært at vurdere, hvad der vil være mest effektivt.
Vi konkluderer, at vi ikke køber ind på dette.

Vi går efter en lokal forankret model.
Gerne med inputs fra Elever - Aula i Børnehaven. Video i børnehaven.
Vi henter inspiration fra Sølystskolen.

Praktikant fra medieuddannelse. Keld undersøger.

5) Nyt fra skoleledelse/skolebestyrelse/medarbejdere
18.10 - 18.25

Fra ledelse
- Status på ansættelse pædagogisk leder
- Årshjul
- Frivillige på skolen
- Medarbejdere
- Klub

Fra skolebestyrelse
- Status på nye bestyrelsesmedlemmer
- Desiree og MJA

Fra medarbejdere

Referat:

Ansættelsesproces forløber planmæssigt efter genopslag.
Årshjulet udvides til en flerårig model, når Keld når dertil
Vi vil gerne rekruttere flere frivillige. Nævn gerne for potentielle frivillige.
Orientering om status på klub.
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Status på nye bestyrelsesmedlemmer
- Keld har møde med en kandidat i næste uge. Vi vil gerne have en

suppleant yderligere.
- Desiree og MJA

- Orientering om den politiske sag og avisomtale.

Fra medarbejdere
- Indkøbsstop har tæret. Godt at det er ovre nu. Bekymring for om det var sidste

gang.
- Feriepasning netop afviklet. Børnefremmødet i pasning svinger rigtig meget, og

det er en udfordring at finde den rette medarbejdernormering. Vi undersøger,
om der kan være en bekræftelse kort før ferien, om pladsen ønskes benyttet

6) Eventuelt
18.25 - 18.30

Kommende punkter

● Hvad vil vi gerne have på som punkt til fællesmøde med Voel og Resenbro?

o Dialog og respons på forældres manglende brug af Aula

o Forældrerådsstruktur Solen og D (afventer ny pædagogisk leder)
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